

D80H Instructions for use

- 1.1 The machine will wash streamline if you fall some washing liquid in the water in the machine tank.
- 1.2 The power supply is combined with AC110V or AC220V power point. (Depend on the machine style).
- 1.3 There are two ways to wash the stuff that you want to clean first of all, you can put stuff in the tank with full water directly, in the second way, you can put the stuff in the glass with the water and some washing liquid, then put all things into the tank of the machine, also clean water inside.
- 1.4 a. Set the clean time on TIMER then it will act. (0-30 minutes or continuous).
b. Turn on the HEATER SWITCH when you need heating.
c. HEATER ON will light when the heating system is working. (heating system will stop when temperature is over 65 °C and re-act automatically when reduced to 50 °C).

D80H 使用方法

- 1.1 使用前請先將水槽內注入水液大約7-8分滿(清洗物必須完全浸入水中)
- 1.2 將插頭插入AC110V或AC220V電源插座內(以機器標示為準)
- 1.3 將清洗物直接放入水槽內或間接方式(例：將清洗物放入已注入洗淨液燒杯內，再置放於已注入水液之水槽中)。
- 1.4 打開電源開關
 - a. 調整預計清洗時間(0-30分鐘自動關機)或連續後，即開始清洗動作。
 - b. 欲加熱時，將開關切至ON後，指示燈亮表開始加熱(加熱至65°C後即停止加熱，待溫度降低至50°C時再啟動加熱)

Specification / 規格

Model (機型)	D80H
Tank Size (水槽尺寸)	150 × 135 × 100 mm (L × W × H)
Overall Size (外型尺寸)	175 × 160 × 200 mm (L × W × H)
Tank Capacity (水槽容積)	2 L
Frequency (振盪頻率)	43 KHz
Tank Material (水槽材質)	SUS 304 # 1.0 mm
Overall Material (外觀材質)	SUS 304 # 0.8 mm
Cover Material (上蓋材質)	SUS 304
Output Power (洗淨出力)	80 W
Timer (定時器)	Continuous & 30 min.
Heater (加熱器)	50 W
Temp. Setting (溫度設定)	Highest 65 °C (reduces to 50 °C start again)
Basket Size (洗籃尺寸)	135 × 120 × 50 mm (L × W × H)
Power Supply (使用電源)	AC100 - 120V / 60Hz or AC220 - 240V / 50Hz
Net Weight (淨重)	2 Kg